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В статье рассматриваются вопросы определения места территориального общественного самоуправления в 
системе местного самоуправления. В основу анализа легли положения Конституции и нормы федерального зако-
нодательства. Упразднение низового уровня муниципальных образований возрождает проблему участия жителей 
в решении вопросов местного значения в сельских поселениях. Сделан вывод о перспективности использования 
территориального общественного самоуправления в управлении делами поселения. 
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The article considers the issues of determining the place of territorial public self-government in the system of local 
self-government. The analysis was based on the provisions of the Constitution and federal legislation. The abolition of 
the lower level of municipalities revives the problem of the participation of residents in solving issues of local importance 
in rural settlements. It was concluded that it is promising to use territorial public self-government to manage the affairs 
of the settlement.
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